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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van, akinek Ibiza, van, akinek még Fonyód-liget 
sem…" 

Az idei évben is több ezer gyerek üdülhet a Zánkai Erzsébet táborban, ahol valóban hasznos, 
fejlesztő és szórakoztató programokban részesülnek a gyerekek. Sokuknak ez az egyetlen 
lehetősége arra, hogy egy kicsit kimozduljanak otthonról és egy másfajta fejlesztő, pozitív 
tapasztalásban, benyomásban részesüljenek.
Nagyon sok gyermek kerül a társadalom perifériájára, sok család nem engedheti meg magának, 
hogy nyári táborokba fizesse be gyermekét. Ezért is kellene nagyobb hangsúlyt fektetni az állami 
táboroztatások lehetőségére, vagy a helyi szociálisan érzékeny civil kezdeményezések anyagi 
támogatására, mert nem mindenki tud eljutni Zánkára! Ezért is érthetetlen, hogy a hátrányos 
helyzetű gyermekeket üdültető Erzsébet a Kárpát-medencei Gyermekekért Alapítvány, ami 
milliárdokat kap az esélyteremtő programok megvalósítására, idén egy gyermeket sem üdültetett az 
alapítvány tulajdonát képező Fonyód-ligeti táborában…Történt mindez előzmények nélkül, ugyanis
tavaly még nyaraltak ott gyerekek.
A szomszédok elmondása szerint is már tavaly óta nem láttak gyereket a tábor területén, mely 
jelenleg is zárva van, elhanyagolt és térdig ér a gaz! Nagyon frekventált, közvetlen vízparti 
területről van szó, (Fonyód, Virág u. 77.) amely elég nagy területet foglal magába - a Virág –
Mecsek - Szabadság liget utca határvonalon, nem messze a városközponttól.
Az alapítvány alapítói jogait a Kiss- Rigó László püspök (akinek neve felmerült a zánkai 
iskolabezárás ügyében is) vezette Szeged–Csanádi Egyházmegye intézményfenntartója, a Szent 
Ágota Gyermekvédelmi Szolgáltató gyakorolja. Ennek főigazgatója pedig a Fidesz 2014-es szegedi 
polgármesterjelöltje, Kothencz János. Fonyód-ligeten a jelenleg üres üdülő területét szögesdrót-
kerítés veszi körül kamerákkal, és a Fidesz-közeli Valton Sec Kft. őrzi.
Kérdéseim: 



1. Milyen okból van zárva a tábor?
2. Mit tervez a kormány a területtel?
3. Zánkán kívül hol biztosít még a Kormány üdülési lehetőséget a hátrányos helyzetű gyerekeknek?
4. Hátrányos helyzetű gyerekek nyári foglalkozását segítő civil szervezet-szervezetek működését 
támogatja a kormány? Ha igen, melyiket, milyen formában, s tavaly, idén, következő évre 
tervezetten mekkora összeggel?
5. Az önkormányzatok részesülnek táborozást segítő támogatásban? Mekkora ennek tavalyi, idei, s 
a jövő évre tervezet összege?
6. Mely önkormányzatok végeznek jelenleg ilyen ingyenes, támogatott feladatokat?
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